
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van zondag 24 april 2016

Aanwezig: Alexander, Anne, Arno (vanaf 22u10), Bart, Bram, Carolyne, Fanne, Jari, Joni, Katelijne,
Lien, Quentin, Reinout, Sander, Simon, Stijn Cambie, Tom Vervoort (vanaf 22u10)

Afwezig: Anton

Verontschuldigd: Mariska, Marlies, Tine, Yanice

Waarnemer: Aderik, Aiko, Joke (vanaf 22u10), Joran

De vergadering wordt geopend om 22u01.

Goedkeuring Agenda

Update Bar-pc wordt toegevoegd. De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring Verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Actiepuntjes vorige vergadering

Actiepunt uit te voeren door gedaan?
Afval kelderopruim wegdoen Materiaal Nee
Posters lezing Maes Grafisch Ja
Locatie mannenavond Reinout Ja

Aan het afval van de kelderopruim wordt nog steeds gewerkt. Op 29 april wordt de rest opgehaald. Frituurolie
mag eigenlijk niet in het afvalhok gezet worden, maar die man neemt dat wel mee voor ons. De mannenavond zal
doorgaan in het zijkot. Wie dat niet goed vindt, moet dan maar naar de vrouwenavond gaan in de living.

Mededelingen

• Op de kalender staat dat de overdrachtscantus plaatsvindt op 10 mei. Op EJWiekent is er echter gezegd
dat de Pavo dan niet vrij is en hebben we de cantus verplaatst naar 9 mei. De spelletjesavond van 9 mei
verzetten we daarom naar 3 mei, aangezien we de Blockbuster filmavond toch gaan schrappen.

• Er is een nieuwe keldersleutel, dezelfde nu voor de kelder en de living. Anne is er één extra gaan halen, dus
er zijn opnieuw twee sleutels.
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Raden

StuRa

• De instellingsreview is besproken, omdat er nu geen commissies meer langskomen.

• Er is een voorstel besproken om de VVS te hervormen, maar StuRa was hier niet mee akkoord.

• Voor de derde examenperiode zijn er maar liefst 10 000 enquêtes ingevuld. De examenroosters zullen in de
toekomst dus zeker vroeger bekend gemaakt worden en vanuit StuRa wordt er geijverd om dit al in maart
te doen.

• Er gaat een portfolio komen waarmee studenten op uniforme wijze hun activiteiten kunnen toevoegen aan
hun CV. Sommigen wilden hier ook activiteiten als scouts en dergelijke bij, maar StuRa vindt dat het enkel
activiteiten moeten zijn die gebonden zijn aan de KU Leuven

• Er was een voorstel om in Agora een avond op voorhand om 18u je stoel te kunnen reserveren, om zo de
lange wachtrijen ’s ochtends tegen te gaan. Als je een kwartier te laat bent vervalt je reservatie en als je
langer dan een uur pauzeert ook. Uiteindelijk was StuRa tegen dit voorstel, omdat ze liever willen dat er
meer plaatsen voorzien worden dan dat ze de gevolgen proberen op te lossen.

• De indaling van de SLO’s is eigenlijk voor niets geweest, aangezien er binnen een paar jaar educatieve masters
gaan komen. Dit zijn aparte masters als je les wilt gaan geven, die even lang duren maar waar je dus wel
een ander diploma mee behaalt.

• Deze en volgende dinsdag zijn het wervingsavonden van StuRa.

LOKO AV

• Student Career Center is zich komen voorstellen, hun naam kan nog veranderen. Dit is opgericht aangezien de
vice-rector Onderwijs studenten beter wilt begeleiden met wat ze gaan doen na hun studies. De bedoeling
is om alles te verzamelen wat er nu al aangeboden wordt en dit uit te breiden naar alle faculteiten. Ze
verwachten van de studenten dat zij een aanspreekpunt voorzien om hen op de hoogte stellen van wat er nu
al gedaan wordt, zodat zij andere faculteiten hiermee kunnen helpen.

• Andreas Waets is bekrachtigd voor het de werkgroep masterplan Arenberg, die de campus zal herstructureren.
Er komen namelijk een aantal nieuwe gebouwen omdat er te weinig plaats is en living on campus moet ook
nog verder uitgewerkt worden.

• Er was een conflict binnen LOKO waardoor de mandataris voor Acco ontslag heeft genomen. Tom Biesheuvel
is verkozen om deze plaats op te vullen.

• De subsidieschijf is goedgekeurd. Indien we willen dat het nog gecontroleerd wordt, moeten we het voor 1
mei aan hen doorgeven.

• Er is een voorstel uit de werkgroep hervorming goedgekeurd:

– Subsidiebeleid: de kringen die een vzw zijn zullen jaarlijks een startbudget krijgen om de griffie en
verzekeringen te kunnen betalen. Alle kringen, dus ook de vrije verenigingen, krijgen daarbuiten ook
nog een werksubsidie. Voor de vrije verenigingen zal het bedrag hiervoor overeen komen met wat de
kleinste kring krijgt. De enige voorwaarde voor dit budget is dat de kring zowel een culturele als een
sport- en een internationaalactiviteit organiseert. Indien dit niet gebeurt, moeten zij het bedrag op
het einde van het jaar terugbetalen. Verder zijn er ook projectsubsidies die iedereen kan aanvragen,
gaande van een groep studenten tot LOKO zelf. De vereisten hiervoor zijn dat het in twee talen
gecommuniceerd wordt en dat het toegankelijk is voor iedereen. Er mag dus geen aparte prijs zijn voor
leden.
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– Bestuur: ze willen minder stafmedewerkers aannemen. Voor Sport zal er dus buiten de coördinator
een mandataris voor sportevenementen aangesteld worden. Dit geldt ook voor culturele en gewone
evenementen. De naamgeving hierrond zal waarschijnlijk nog aangepast worden, aangezien deze niet
al te duidelijk is.

Joni zal de nota over de hervorming nog doorsturen naar iedereen. Vragen hierover mogen aan haar gesteld
worden.

Sport WV

• Er is gesproken over de volgende rondes en finales van de IFB, maar Wina was er voor niets door.

• Voor de bowling van WSF mag nog veel reclame gemaakt worden, dat valt niet samen met onze meirondjes.

• De evaluatie van de SotS was niet goed, omdat het doorgeven van de shiften niet goed is verlopen.

Studentenbeleid WV

• Huisvesting: de VVS probeert om studenten een stem te geven in de gemeenteraad van de stad waar ze
studeren. Praktisch is dit niet mogelijk, maar er kan wel gewerkt worden aan betere communicatie naar de
studenten toe.

• Sofia: aanvankelijk waren er drie verschillende basisprijzen: 9,50 euro voor het boek, 12 euro voor hard-copy
en 25 euro voor de software. Dat is nu aangepast naar een standaardprijs van 11 euro voor de drie zaken.
Dit is dan voor één vak voor één semester. We blijven wel van mening dat we liever Toledo zien uitgebreid
worden.

• Diversiteit: voor de toegankelijkheid van de fakbars zijn er metingen gedaan bij Politika en het HDR.

• Mobiliteit: er is een circulatieplan opgesteld waarmee er minder auto’s in de binnenstad zullen komen. Er
komen meer zones voor voetgangers en fietsers hebben ook aparte zones. Het probleem hiermee is dat je
niet meer met de auto naar de universiteitshallen mag als je hier iets organiseert en dat studenten ook niet
met een auto naar hun kot kunnen om te verhuizen. Dit gaat enkel nog voor elf uur ’s ochtends en na
zeven uur ’s avonds, maar dat is praktisch vaak erg lastig. Bewoners zullen een kaart krijgen waarmee ze
een nummerplaat kunnen doorgeven die dan op een bepaalde dag eenmalig binnen mag. Voor studenten
geldt die regeling niet, dus zij zullen dit met hun kotbaas moeten proberen te regelen. Een ander probleem
is dat het plan enkel rekening houdt met het belang van de voetgangers, terwijl de fiets een heel belangrijk
vervoersmiddel is voor de doorsnee student. Er zal een fietsenring komen zoals dat er nu ook is voor de
auto’s.

• Gezondheid: vroeger werd er geklaagd dat de wachtrijen voor mentale gezondheid minder lang moesten zijn.
Hier is aan gewerkt, maar nu wordt er heel vaak doorverwezen, wat er voor zorgt dat mensen twee keer hun
verhaal moeten doen en dat het veel meer kost. Daar moet dus verder aan gewerkt worden.

Scientica AV

• CuDi heeft een driejarig driejarig contract met MedicalWear afgesloten voor labojassen en dergelijke. Voor
cursussen zijn ze gebonden aan Acco, maar voor boeken zijn ze nog aan het kijken of De Standaard niet
goedkoper is. Het CuDi-lokaal is blauw geverfd.

• De eerste versie van de vernieuwde statuten is goedgekeurd. Over de openbaarheid van de verslagen is beslist
dat deze voor elke deelraad van Scientica pas op het einde van het jaar gepubliceerd zullen worden. Tijdens
het jaar zijn ze opvraagbaar bij de voorzitter.

• Er is nog vraag naar muzikanten voor op de proclamatie.
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Scientica AKV

• Voorbije activiteiten:

– Galabal: financieel heeft het erg goed gedraaid, er is veel winst gemaakt. De zaal was nogal klein,
de poster was erg mooi, de fotograaf was heel gemotiveerd maar was nogal snel weg en er was geen
fruitsap op de receptie. De muziek was in het begin ook echt niet sfeervol, dus volgend jaar zou er
beter terug een bandje komen. Het was ook absoluut niet handig dat de infodag vlak na het galabal
viel.

– Scientica TD: deze heeft heel slecht gedraaid, er was veel te weinig volk en er is verlies gemaakt. Het
was ook jammer dat de feestpraesides van de kringen niet permanent aanwezig waren. Er is geopperd
om volgend jaar reclame te maken aan de hand van fietsflyers.

– Algemeen: er waren heel veel activiteiten van Scientica, dus we moeten nakijken of we dat volgend
jaar nog wel willen doen. Nu was het extra lastig dat de Paasvakantie redelijk vroeg viel.

• Komende activiteiten:

– Scienticafé: er zullen verbroederende opdrachten zijn zoals twee mensen uit verschillende kringen die
samen een pintje moeten adden. Als alle opdrachten gedaan zijn, wordt er een vat gegeven vanuit
Scientica. Er moet veel reclame gemaakt worden!

– BBQ: de begroting was in orde, er wordt op voorhand gewinkeld en de frigo van Wina wordt gebruikt.
Op 4 mei moet deze dus leeg zijn. Er wordt terug gewerkt met inschrijvingen en de shiften komen nog.
Het sporten begint om 16u en eten zal rond 18u zijn.

– Internationaal: op 22 april is het citytrip, op 24 april cantus in de ZaMo (Zaal Monella van Medica)
en op 26 april is het potluck evening.

– Surfreis: we hebben een aanbod gekregen om een surfreis te organiseren. Er hangt niets aan vast voor
ons, wij moeten enkel leden aanzetten om mee te gaan. We proberen het dit jaar een keer om te kijken
of dat werkt bij ons.

• Duurzaamheidsproject: volgend jaar zullen oude apparaten ingezameld worden bij studenten om meer awa-
reness te krijgen over het recycleren ervan.

• 200 jaar faculteit Wetenschappen: er wordt gevraagd om ideeën door te geven. Dit mag aan Anne gebeuren,
zij zal het dan doorgeven aan Lars, die de werkgroep gaat leiden.

• Verdeelsleutel bedrijvendag: er is een werkgroep opgesteld om deze opnieuw op te stellen.

Updates

Zwanenboek

Deze en volgende woensdag zijn het plakdagen op de bar. Mensen die nog tijdschriften of kranten hebben liggen,
kunnen die dus best meenemen. Normaal gezien zou er twee dagen geleden al gemaild zijn in verband met de
plakdagen, maar er waren problemen met de webmail. Intussen zijn die verholpen, dus de mail wordt straks
verzonden. Fanne gaat een voorpagina maken.

Bar-pc

De computerwinkel kon misschien een stuk bestellen dat we nodig hadden, maar daar moeten we nog eens achter
horen. Fanne heeft thuis een netwerkkaart liggen voor gratis internet, zodat we internet hebben op de bar. Nieuw
kost deze 60 euro, maar aangezien ze al gebruikt is moeten we maar 15 euro meer betalen. Fanne gaat ze testen
en als ze werkt kopen we ze over.
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Evaluatie voorbije activiteiten

Lezing Delaware

Er was heel weinig volk, maar er zijn nog wat mensen opgebeld en uiteindelijk was er rond de vijftien man. Ze
waren hier zelf wel begripvol over, aangezien ze nogal laat waren met hun onderwerp en posters. Ze zeggen zelf
ook dat zoiets een tweede jaar beter gaat, dus ze willen het volgend jaar waarschijnlijk nog een kans geven. Het
was een heel interessante lezing over consulting. De lezing heeft vijftien euro boven begroting gedraaid.

Uitstap naar USO

Het was erg mooie muziek en er zijn dertien mensen meegegaan. Eén iemand is uiteindelijk niet komen opdagen,
maar door de subsidies hebben we desondanks wel iedereen zijn of haar euro kunnen teruggeven. Een volgende
keer dat we naar een concert gaan, kunnen we wel best niet op de eerste twee rijen gaan zitten. Dan zit je namelijk
iets te dicht op bepaalde muzikanten om van het geheel te kunnen genieten.

Schachtenconvent 2.0

Het was tof.

Activiteiten in de nabije toekomst

Uitstap naar het depot

Op de geplande avond speelt er één of andere noiseband en dat is niet echt toegankelijk. Daarom is er gekeken
om als alternatieve activiteit naar Men & Chicken te gaan kijken in Cinema Zed. We vrezen echter dat ook dat
niet veel volk gaat trekken, omdat de activiteit samenvalt met de lezing van prof. Maes. We schaffen daarom de
activiteit af.

Lezing prof. Maes

Er moeten nog vijf shiften ingevuld worden. De prijzen van de Fysica Olympiade zullen ook uitgereikt worden.
Er moet morgen nog naar papier gezocht worden voor een mooi certificaat voor de winnaars. Er is tien liter aan
niet-alcoholische drank, wat nogal veel lijkt, maar er zijn ook best veel mensen die dat drinken. Er moet zeker in
de kelder gekeken worden wat daar nog staat alvorens te gaan winkelen.

Vrouwenavond

Het wordt een dessertenavond met vanillepudding, rijstpap, pannenkoeken, dame blanche en fruitsalade. Er zal
ook frisdrank en cava zijn en alles wordt gratis. Er wordt een spel gespeeld: een mysterie dat opgelost moet
worden terwijl iedereen een uniek personage krijgt. Dinsdag wordt er gewinkeld en in de namiddag wordt alles
gemaakt. Iedereen die wil mag komen helpen met winkelen, koken en afwassen achteraf. Er staan maar zes flessen
cava op de begroting, wat heel weinig is. De begroting wordt daarom nog eens nagekeken op hoeveelheden. Er is
nog cola en melk van Spectrum, dus dat hoeft niet in de begroting. Dan is er wat meer geld voor cava.

Mannenavond

De mannenavond draait rond bier, worst en een beetje rond bouletten. De quiz is voor twee derde in orde. Jari is
zich al twee dagen niet aan het wassen en leeft op een dieet van bier en worst om in de sfeer te komen. De avond
gaat door in het zijkot, met het scherm en de projector. 365 pils wordt overgenomen van de lolploeg. Er moet
wel nog meer mondelinge reclame gemaakt worden.
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Tikibar

De bar gaat gedraaid worden door Anton, Aderik en Joran. De cocktail wordt Tequila Sunrise, volgens het officiële
recept. Dat is een vrij straffe cocktail van wel 11% en deze zal dan ook 1,50 euro kosten. Er is geprobeerd om
hem minder sterk te maken, maar dat maakte niet veel uit voor de prijs. Als we er bij zetten hoeveel alcohol er
in zit, zal dat wel niet veel uitmaken voor de mensen. Er stond in de begroting dat er groene rietjes moesten zijn,
maar er zijn er nog veel kleurrijke over van Spectrum, dus die kunnen overgenomen worden. Voor het overgebleven
sinaasappelsap moet afgesproken met de lezing wie wat overneemt.

Yes they cantus

De rekening is doorgegeven aan Spectrum en als die betaald wordt, is de drank in orde. De zaal is ook in orde en
blijkbaar is er goed opgekuist na de campagnecantus, want daar is niets over gezegd geweest. Voor de zevensprong
is er al een idee voor zes consumpties en het zevende komt nog wel, er zit namelijk een verhaaltje achter. Iedereen
wordt gevraagd om iets fancy te dragen, aangezien het wel een speciale gelegenheid is. Er zijn nog een paar
plaatsen, dus de cantus mag nog gepromoot worden bij Scientica. Er zijn ook kringen waarbij mensen tussen hun
inschrijving en de cantus zelf een ticket moeten komen halen, dat is iets om over na te denken tegen volgend jaar.

Lenteconcert Arenberg

Irene Maes heeft gevraagd of er een uitstap naar het Lenteconcert Arenberg georganiseerd kon worden, zoals dat
ook voor het USO gebeurd is. Dit jaar was het te laat om dit nog te regelen, maar volgend jaar kunnen we dat
wel doen. Hun Lenteconcert is best toegankelijk en zeker als er Winezen meespelen is dat best fijn. Uiteindelijk
hebben we het evenement dan wel gedeeld via Wina.

Beach volleybal

Alles is in orde, er moeten enkel nog sportkaarten voorzien worden om de netten te gaan halen. Per veld zijn er
vier nodig, dus acht in totaal. Bij aanwezigen kun je er niet van uitgaan dat zij komen, dus het zijn best kaarten
van mensen uit het presidium. Van de aanwezigen op de vergadering hebben vijf mensen een sportkaart: Anne,
Carolyne, Bram, Jari en Stijn. Die mogen dus al zeker geleend worden voor de activiteit.

Blockbuster filmavond

Aangezien de vorige filmavond geen succes was, lassen we deze op voorhand af. De spelletjesavond wordt verzet
naar deze avond.

Meirondjes

De begroting was doorgestuurd en in orde, er ontbrak enkel nog een vat. Het tekstje wordt in de loop van de week
doorgestuurd.

Lunchlezing

De lunchlezing gaat niet door, aangezien het bedrijf geen spreker vond. De lezing wordt daarom uitgesteld naar
het eerste semester van volgend academiejaar. Span zal Spectrum hier dan geld voor geven, aangezien dat van
het gesponsord budget af gaat, wat onder Span valt. Voor het bedrijf zelf is dat nog binnen hun werkingsjaar, dus
is het niet erg dat het wat later is.

Duvelbar

De bar wordt gedraaid door Siebe, Aderik en Anton of Tim. Tim heeft namelijk gevraagd om de bar te mogen
draaien, omdat het dan zijn honderdste godcentie is. De Duvels zullen verkocht worden aan 80 cent, maar dat
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gaan we dit jaar niet expliciet in het tekstje vermelden. Bij twijfel wordt er gevraagd aan mensen of ze Winees
zijn en indien dit niet het geval is moeten zij 1,50 euro betalen. Er staan zeven bakken inbegroot bij Alma en
veertien bij de Colruyt. We maken daar zes en vijftien van, want dan komt het mooier uit voor de begroting. De
standaardwinst moet daar namelijk nog uit. Morgen wordt er gebeld naar Alma om dit te regelen.

Actiepuntjes vorige vergadering

Actiepunt uit te voeren door tegen
Afval kelderopruim wegdoen Materiaal 08/05/2016
Nota hervorming doorsturen Joni 08/05/2016

Varia

• Simon: ’Het is vandaag vettige Plan Sjarel van Crimen in Maxim’O.’

• Lien: ’Deze vrijdag moet je naar het Ladeuzeplein gaan, want daar kun je oude elektro voor 17u inruilen
tegen een pintje.’

• Katelijne: ’Een vriendin van mij studeert psychologie en moet voor haar master studentes van de bachelor
interviewen over emoties. Ik heb een flyer bij. Je krijgt er geld voor, maar het is enkel voor meisjes.’

• Jari: ’Op de mannenavond gaan we ook praten over emoties. Maak mondelinge reclame! Het gaat trouwens
niet heteronormatief zijn, er zit ook gayporn tussen.’

• Bart: ’Is er iemand die nog iets roze heeft dat hij wil uitlenen voor een cantus waar ik morgen naartoe ga?’
- Arno: ’Ik heb nog een topje van Reinout dat roze is.’ - Reinout: ’Ah jij hebt dat nog!’ - Jari: ’Ik heb nog
een fake roze bloem.’

• Bart: ’Komt er nu eigenlijk een teambuilding?’ - Anne: ’Ja, maandag in de laatste week van het semester.
’s Avonds, want we gaan eerst nog BBQ’en. We gaan de arena nog reserveren.’ - Simon: ’En als het niet
mag, cantussen we op de campus.’

• Aderik: ’Hebben de campagnebars wat Wina betreft in orde gedraaid?’ - Alexander: ’De eerste bar heeft
140 euro boven begroting gedraaid en de tweede bar 40 euro onder begroting. Ik heb wel een heel louche
teldocument gekregen van de openingsbar.’ - Aderik: ’Dan zal er een bak niet geteld zijn.’ - Alexander: ’Ja
maar dan moet je dat zelf nakijken en die er bij zetten, want voor mij is dat moeilijk.’ - Arno: ’De laatste
bar heeft 40 euro onder begroting gedraaid omdat er nog heel veel jenever over was. Dus eigenlijk heeft ze
boven begroting gedraaid.’

• Alexander: ’Onlangs vroeg Simme om een jaaractiviteit te doen in het RC en blijkbaar rekent Alma geen
btw indien dat aan een kring gebonden is. Mogen we dat dan factureren aan Wina?’ - We hebben dit liever
niet. Het is trouwens een beter idee om op eigen drank te cantussen, dan moet de bar niet eens open voor
deze activiteit.

• Stijn: ’Nu we olympiades organiseren in Leuven, hebben we er elders ook gewonnen.’

• Jari: ’Morgen gaan we voor de lezing Game of Thrones kijken in de living met de beamer.’

• Joran: ’Allemaal komen beach volleyballen volgende week maandag!’

• Joke: ’Zijn vrouwen verkleed als man ook welkom op de mannenavond?’

• Tom: ’Laatst was ik op de gang en je komt dan recht op het kot van Quentin uit als je binnen gaat. Quentin
was niet op de gang en zijn sleutels staken langs de buitenkant op zijn deur. Iemand kan die meenemen en
kan dan altijd binnen op de gang. In tijden van dreigingsniveau drie is dat misschien toch wel wat riskant...’
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• Arno: ’Zijn mannen met lang haar welkom op de mannenavond?’ - Jari: ’Zolang je je kleren aanhoudt wel.
Maar jij bent altijd welkom, Arno!’

De vergadering wordt gesloten om 23u03.

Carolyne Peelman (secretaresse)
carolyne@wina.be

De volgende vergadering gaat door op zondag 8 mei 2016 om 22u00 in de Winaliving.
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